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Petycja 

Wójt Gminy Ustronie Morskie 
Radni Gminy Ustronie Morskie 

W imieniu mieszkańców ulicy Akacjowej zwracam się z apelem o umieszczenie naszej ulicy w planach inwestycyjnych na rok 2023. 
( . Uli9a Akacjowa jest jedną z ulic znajdujących się w Sianożętach . Od samego początku swojego powstania droga ta rna charakter piaszcżysto-żwirowy. Oznacza to więc ,że praktycznie pódcżas każdego większego deszczu jest ona zalewana, a tworzące się kałuże uniemożliwiają przejazd samochodów w tym okresie. Podczas suchych dni każdy pojazd jadący tą uiicą wzbudza tumany kurzu, który osiada na na.szych dornach i podwórkach. taka sytuacja nie trwa od niedawna - wręcz przeciwnie: to stan długotrwający i bardzo uciążliwy dla samych mieszkańców. 

Osoby mające domy przy tej ulicy nie żądają wiele: Potrzeba jednak ulicy, która pozwoli na normalny przejazd przez nią niezależnie od warunków atmosferycznych. Naprawa ulicy przywożąc kolejne wywrotki żwiru nie rozwiąże nasżego problemu. Obecnie również poważnym problemem jest brak oświetlenia na tejże ulicy. Bezsprzecznym argumentem jest zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców w tym przede wszystkim dzieci, które w okresie jesienno-zimowym uczęszczają do szkoły. Proszę wziąć pod uwagę fakt, że liczba mieszkańców cały czas rośnie i drogi są coraz częściej uczęszczane nie tylko przez mieszkańców, ale również przez osoby je odwiedzające. Obraz tej okolicy nie jest dobrą wizytówką dla naszej Gminy. Mimo wszystko doceniany prowadzone próby napraw zleconych przez władze Gminy, ale w obecnej sytuacji stają się one krótkotrwałe i nieskuteczne. 
W trosce o dobro, mieni.e i zdrowie mieszkańców naszej ulicy proszę o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby oraz nadanie biegu w sprawie. 
Liczymy,że władze naszej Gminy staną na wysokości zadania i przychylą się do naszej petycji. 
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